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§ 96 Dnr 2016-000104 - 030 

Allmänhetens frågestund  

Sammanfattning 
Anneli Jansson frågar: 
Hur kan ni vara trygga med att ta ett beslut som grundar sig på vaga uträkningar 
och som jag är övertygad om kommer att innebära stora negativa konsekvenser 
för de mest ensamma äldre - dessutom med stor säkerhet högre kostnader för 
handläggning, träffpunkter, SÄBO-behov osv – ska man i alla fall inte vänta 
med beslutet så att man kan utvärdera om träffpunkterna är det alternativ man 
tror för våra mest ensamma äldre istället för att till och med riskera högre 
kostnader i längden? 

Social- och omsorgsnämndens ordförande Henrik Persson (S) svarar: 
Den sociala samvaron kommer inte tas bort, men kommer att behovsprövas. 
I det korta perspektivet är besparingen uppskattningsvis ca 1 Mkr, vilket mot-
svarar ungefär 20 % av prognosticerat underskott inom äldreomsorgen 2019. 
Anledningen till att besparingen inte blir högre i det korta perspektivet är bland 
annat att fler söker bistånd och för uppstarten av de sociala mötesplatserna. 
2018 kostade den generella sociala timmen kommunen 2,7Mkr.  I det längre 
perspektivet är förändringen tyvärr en nödvändighet beroende på den demo-
grafiska utvecklingen där framtidens äldreomsorg måste fokusera på omsorg 
utifrån behov och förebyggande arbete, bland annat i form av social gemen-
skap, inte generella insatser. 
 
Susanne Rådlund frågar: 
Utifrån det stora rekryteringsbehovet som finns/som kommer att öka – hur 
tänker ni? Är det inte bättre att använda denna garanti som det ”vassaste” skälet 
till att marknadsföra vår kommun och få undersköterskor att börja jobba inom 
äldreomsorgen i Hudiksvalls kommun? 

Social- och omsorgsnämndens ordförande Henrik Persson (S) svarar: 
För att möta rekryteringsbehoven så kommer samtliga skattefinansierade 
aktörer att behöva arbeta ännu mer aktivt med organisatoriska och sociala ar-
betsmiljöåtgärder. Vi behöver arbeta med att höja statusen på yrket genom 
bland annat karriärvägar och allas rätt till att arbeta heltid. Även arbetet med 
yrkeslegitimation, där fackförbundet kommunal är drivande, är en viktig del i 
rekryteringen av hur vi ska utbilda, behålla och nyrekrytera undersköterskor.  
Omsorgsbehoven måste vara styrande, inte en enskild arbetsuppgift. Guld-
kantsmöjligheter måste få finnas kvar, men utifrån omsorgstagarens behov, inte 
främst som en rekryteringsåtgärd. Vid MBL-förhandlingen ställde Kommunal 
frågan om sysselsättningsgraden påverkas av beslutet. Svaret är att det kommer 
den inte att göra. 
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§ 97 Dnr 2016-000288 - 003 

Ledamöters frågestund 

Sammanfattning 
Sven Bergström Trolin (C) frågar kommunstyrelsens ordförande:  

Avser socialdemokraterna att fullfölja beslutet i Kultur- och fritidsnämnden att 
upphäva det idrottspolitiska programmet? 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) svarar: Det idrottspolitiska 
programmet gäller tills något annat beslutas av kommunfullmäktige. 

 

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
7(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 98 Dnr 2018-000654 - 007 

Rapport avseende granskning Ansvarsutövande med 
fokus på studieresultat 

Kommunfullmäktige beslutar 
att överlämna lärandenämndens yttrande till revisionen.  

Sammanfattning 
På uppdrag av Hudiksvalls kommuns förtroendevalda revisorer har PwC grans-
kat ansvarsutövande med fokus på studieresultat. I rapporten är den samman-
fattande bedömningen att lärandenämndens ansvarsutövande delvis är tillfreds-
ställande men inte helt tillräckligt samt att nämnden till övervägande del säker-
ställer att grundskolornas arbete med att få eleverna att nå kunskapsmålen är 
ändamålsenligt och bedrivs med tillräcklig intern kontroll. 

Lärandenämnden har överlämnat yttrande över granskningsrapporten.  

Yrkanden 
Jonas Holm (M) yrkar bifall till lärandenämndens förslag till yttrande.  

Beslutsunderlag 
Lärandenämndens yttrande 

Tjänsteutlåtande till lärandenämnden 

Kommunfullmäktiges protokoll 2019-02-25 § 5 

Granskningsrapport 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunrevisorerna 
Lärandenämnden 
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§ 99 Dnr 2019-000393 - 057 

Granskningsrapport, hyressättning kopplat till investe-
ringar 

Kommunfullmäktige beslutar 
att uppdra till kommunstyrelsen att lämna yttrande, över revisionens slutsatser 
och rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige vid mötet den 
28 oktober 2019.  

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer har gjort en granskning av hyressättning kopp-
lat till investeringar. Gjorda iakttagelser har lämnats över till kommun-
fullmäktiges presidium för fortsatt hantering. 

Kommunfullmäktige har 23 maj 2016 beslutat om följande hantering av revis-
ionens granskningsrapporter: revisionsrapporter anmäls till kommunfullmäktige 
som beslutar att överlämna dessa till kommunstyrelsen eller nämnderna för 
beredning av svar. Svaret kommer sedan att presenteras i kommunfullmäktige 
och följas av debatt 

Beslutsunderlag 
Revisorernas granskningsrapport 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelse 
Kommunrevisorerna 
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§ 100 Dnr 2019-000330 - 045 

Utökad del av koncernkredit för Fastighets AB Glysis 

Kommunfullmäktige beslutar 
att utöka Fastighets AB Glysis del av koncernkrediten från 10 000 000 kr till 15 
000 000 kr.  

Sammanfattning 
Fastighets AB Glysis, 556197-3669, kommer under 2019 att genomföra flera 
åtgärder i fastigheten Guldsmeden 8 vilket kommer att påverka bolagets 
likviditet. Bolaget vill med anledning av detta öka sin del av koncernkrediten 
med 5 000 000 kr, från 10 000 000 kr till 15 000 000 kr. 

Nytt brandlarm i Guldsmeden kommer att installeras till ett värde av 1,7 mkr, 
dessutom kommer reparationer av allmänna ytor i plan 5 samt renovering av 
trapphus att genomföras. 

Bolagets likviditet påverkas fortfarande av den stora investering (ca 40 mkr) 
som gjordes i gallerian i Guldsmeden 2018 i samband med att nya hyresgäster 
flyttade in. 

I beslut om 2019 års borgens- och låneramar, KF § 171 2018-12-17, ingår en 
nyupplåning på 10 000 000 kr för Fastighets AB Glysis. Nyupplåning blir 
aktuell om beslut tas om fortsatt renovering av gallerian i Guldsmeden. 

Kommunens borgensåtagande för Fastighets AB Glysis per 2018-12-31 var 39 
250 000 kr. Bolaget har en intern koncernkredit på 10 000 000 kr.  

Beslutsgång 
Sven Bergström Trolin (C), Håkan Rönström (M), Rolf Sundell (S) och Torsten 
Myrgren (M) anmäler jäv och deltar ej vid handläggning av och beslut i ärendet.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 81 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 65 

Tjänsteutlåtande 2019-04-18 

 

 

Beslutet skickas till 
Fastighets AB Glysis 
Ekonomienheten 
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§ 101 Dnr 2019-000331 - 045 

Kommunal borgen för Forsågruppen AB avseende nytt 
lån 

Kommunfullmäktige beslutar 
att Hudiksvalls kommun såsom för egen skuld, ingår borgen för Forssågruppen 
AB 556241-6494, för ett nytt lån på 3 Mkr.  

Sammanfattning 
Forssågruppen kommer under 2019 att genomföra en ombyggnad i fastigheten 
Ede 14:32 belägen i Delsbo. Ombyggnationen sker för hyresgästen Senseair 
AB:s räkning. För att finansiera detta behöver bolaget uppta ett nytt lån på 3 
Mkr. 

Avtal har upprättats där hyresgästen åtar sig kostnaden för finansieringen av 
ombyggnaden genom en avbetalning på 60 månader. Månadsbetalning kommer 
enligt avtalet att erläggas med 50 000 kr + ränta till Forssågruppen. 

Forssågruppens hyresavtal med Senseair AB sträcker sig till 2026-11-30. 

I 2019 års borgens- och låneramar, KF § 171 2018-12-17, ingår ingen nyupp-
låning för Forssågruppen AB. 

Kommunen borgensåtagande för Forssågruppen sen tidigare uppgår per 2018-
12-31 till 29 910 000 kr. Forssågruppen har en intern koncernkredit på 1 000 
000 kr.  

Beslutsgång 
Håkan Rönström (M) och Caroline Schmidt (C) anmäler jäv och deltar ej vid 
handläggning av och beslut i ärendet.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 82 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 66 

Tjänsteutlåtande 2019-04-18 

 

 

Beslutet skickas till 
Forsågruppen 
Ekonomienheten 
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§ 102 Dnr 2019-000329 - 042 

Bokslut 2018 för Hudiksvalls kommuns donations-
förvaltning 

Kommunfullmäktige beslutar 
att fastställa bokslut 2018 för Hudiksvalls kommuns donationsförvaltning 

Sammanfattning 
Kommunledningsförvaltningen överlämnar bokslut 2018 för Hudiksvalls 
kommuns donationsförvaltning. 

Enligt Stiftelselagen är kommunstyrelsen ansvarig för att stiftelseförordnandet 
efterlevs och skall således skriva under verksamhetsberättelsen.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 83 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 67 

Tjänsteutlåtande 2019-04-18 

Bokslut 2018 2019-04-18 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
12(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 103 Dnr 2019-000274 - 042 

Verksamhetsberättelse 2018 Hälsingerådet 

Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna Hälsingerådets verksamhetsberättelse för 2018 samt 

att styrelsen för Hälsingerådet beviljas ansvarsfrihet för 2018. 

Sammanfattning 
Hälsingerådet är en frivillig samarbetsorganisation för Hälsinglands kommuner i 
form av en ideell förening för gemensamma strategiska frågor i Hälsingland. 
Deras verksamhetsidé är att omvärldsbevaka, opinionsbilda och samverka så att 
kommunledningarna får stöd i sitt uppdrag att utveckla kommunerna i 
Hälsingland. 

Hälsingerådet har överlämnat en verksamhetsberättelse för 2018 med till-
hörande revisionsberättelse. Revisorerna föreslår att styrelsen beviljas ansvars-
frihet för räkenskapsåret.  

Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S), Jonas Holm (M), Caroline Schmidt (C) och Charliene 
Kiffer Goude (V) anmäler jäv och deltar ej vid handläggning av och beslut i 
ärendet.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 86 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 69 

Tjänsteutlåtande 2019-04-11 

Revisionsberättelse 2019-04-02 

Verksamhetsberättelse 2019-04-02 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Hälsingerådet 
Ekonomienheten 
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§ 104 Dnr 2018-000618 - 732 

Revidering av värdighetsgarantierna 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anta den uppdaterade versionen av värdighetsgarantierna,  

att dela upp dem i en garanti för hemtjänst och en för äldreboenden, 

att timmen för social samvaro och utevistelse ska vara kvar, samt att de sociala 
träffpunkterna ska utvärderas från och med augusti 2020, 

att ärendet tas upp för ett nytt beslut i september 2020, samt 

att kostnaderna täcks inom tilldelad budget för social- och omsorgsnämnden 

Sammanfattning 
Den 25 februari 2019 behandlades ärendet i kommunfullmäktige som beslutade 
återremittera ärandet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning. Åter-
remissen skulle belysa förankringen i pensionärsorganisationerna, information 
till fackföreningarna samt ekonomiska konsekvenser. Komplettering har in-
hämtats från social- och omsorgsförvaltningen.  

Den 21 januari 2019 fick Pensionärsrådet information och möjlighet att ställa 
frågor om de föreslagna förändringarna i värdighetsgarantierna. Vid mötet 
framkom inga speciella synpunkter om förändringen. 

Den 27 mars 2019 fick de fackliga företrädarna information om de föreslagna 
förändringarna. Arbetsgivaren påpekade att förändringen berör brukarens 
insatser och inte personalens arbetstid.   

Under 2018 redovisades totalt 6 259 timmar gällande värdighetsgarantin "Social 
samvaro och gemenskap". Den totala kostnaden för den insatsen för hela året 
blev 2 698 tkr. Den föreslagna förändringen beräknas ge en minskad kostnad 
med minst 1 miljon kronor det första året. 
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Beslutsgång 
Efter överläggningar ajourneras sammanträdet i 20 minuter. Efter 
ajourneringen återupptas förhandlingarna. 

Mikael Löthstam (S) och Anton Stark (C) yrkar:  

att fastställa värdighetsgarantierna, 

att timmen för social samvaro och utevistelse ska vara kvar, samt att de sociala 
träffpunkterna ska utvärderas från och med augusti 2020 

att ärendet tas upp för ett nytt beslut i september 2020, 

att kostnaderna täcks inom tilldelad budget för social- och omsorgsnämnden 

Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall eller ej till Mikael Löthstams och 
Anton Starks tilläggsförslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller detta.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 88 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 71 

Tjänsteutlåtande 2019-04-11 

Bilaga 1-3 2019-04-11 

Kommunfullmäktige 2019-02-25 §14 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Ekonomienheten 
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§ 105 Dnr 2019-000404 - 010 

Genomförandebeslut Kattvikskajen. Huvuddel 1 och 2 

Kommunfullmäktige beslutar 
att under perioden 2019-2023 avsätta 68 Mkr för ovan beskriven entreprenad 

(Kattvikskajen upphandlingsärende 8249, inköp Gävleborg), inkl. 

byggherrekostnader, index och oförutsett kopplat till entreprenaden, i 

investeringsbudgeten.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 24 september 2018 § 112 att anta detaljplan för 
Kattvikskajen i Hudiksvall. 

Detaljplanen syftar till att skapa en ny stadsdel på Kattvikskajen, ett kajområde 
vars tidigare användning är kopplat till den sågverksamhet som var belägen i 
hamnen. Med aktuell detaljplan möjliggörs bostäder, kontor, förskola, hotell, 
restaurang och andra centrumfunktioner i ett havsnära läge med attraktiva 
vistelseytor.  

Planutskottet har tillsammans med projektledare Jan Kroppegård tagit fram en 
plan för genomförande. 

Huvuddel 1 är den offentliga resandeparkering som angränsar till området och 
som kommer att färdigställas först. Huvuddel 2 omfattar hamnallén och den 
allmänna platsmarken kring de hittills markanvisade byggrätterna. 

Detaljplanen för området är överklagad och det är osäkert i dagsläget när beslut 
kommer att fattas. Utformning av gator och övrig infrastruktur medger 
alternativa användningar av byggrätterna och bedöms inte påverkas av över-
klagandena. 

Huvuddel 2 kommer att succesivt färdigställas i takt med utvecklingen på bygg-
rätterna, vilket i dagsläget gör tidsplanen svårbedömd för färdigställande. 
Arbetet beräknas pågå i någon form fram till 2023 med en preliminär kostnads-
fördelning 

Området kommer att kunna angöras via en ny gång- och cykelbro över 
strömmingssundet. Den bron projekteras och upphandlas separat under 2019 
och ingår inte i detta beslut.  

Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 98 

Tjänsteutlåtande 

- Huvuddel 1 och 2 enl. ritning T-02-1-0001 

- Översiktsplan (ritningsindelning, slutsiffran på ritnings nr ger del i området) 

- Teckenförklaring landskap 

- Markplaneringsplaner (slutsiffra ritning nr 1-6, 8-10)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Tekniska nämnden 
Jam Kroppegård 
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§ 106 Dnr 2019-000005 - 024 

Tolkning av reglemente för förtroendevalda samt 
eventuella tydliggöranden kring nuvarande regler 

Kommunfullmäktige beslutar 
att Andréa Bromhed (MP) arvoderas med 25 % av riksdagsarvodet 

Reservation 
Protokollsanteckning från vänsterpartiet: 

Eftersom detta handlar om hur majoriteten förhandlat väljer vi i vänsterpartiet 
att inte delta i beslutet. Det är inte, som ärendesammanfattningen antyder ett 
beslut kring arvode kopplat till kommunalråd. Vi vill framhäva att vi tycker att 
principen ska vara att arvoden är kopplade till uppdrag 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat om sysselsättningsgrad för 
kommunalråden, jfr § 129/2018. Enligt den praxis som sedan flera mandat-
perioder utvecklats inom kommunen kan arvodet till förste vice ordförande i 
kommunstyrelsen (f n 85 % av riksdagsarvodet, vilket är fastställt i kommunens 
arvodesbestämmelser) delas upp på flera kommunalråd inom den politiska 
gruppering som styr kommunen, utan att beloppsnivån fastställs i kommun-
fullmäktige. 

Den styrande majoriteten för mandatperioden 2019-2022 Socialdemokraterna, 
Moderaterna och Miljöpartiet har överenskommit att Andréa Bromhed, 
gruppledare för Miljöpartiet, under mandatperioden ska uppbära 25 % av riks-
dagsarvodet, vilket finansieras av arvodet till förste vice ordförande i kommun-
styrelsen. Övriga 25 % av arvodet kommer att disponeras efter behov som kan 
komma att uppstå under mandatperioden. 

Beslutsgång 
Andrea Bromhed (MP) anmäler jäv och deltar ej vid handläggning av och beslut 
i ärendet. 

Bo Nilsson (S) och Håkan Rönström (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 

Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonson (C), Erika Söderström (C), Anton Strak 
(C), Karin Hansson (C), Sven Bergström Trolin (C), Anna Guldbrand (C), 
Jörgen Bengtson (C), Erik Jensen (C), Matts Persson (C), Stina Jonsson (C), 
Charliene Kiffer Goude (V), Ulrica Högberg (V), Alf Norberg (V), Lisa 
Holmberg (V), Johan Wallinder (V), Peter Åkerström (KD), Lars Österberg 
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(KD), Lars Sjögren (L), Patrik Nilsson (SD), Yvonne Andersson (SD), Stefan 
Nordin (SD), Alf Lindgren (SD), Birgitta Johansson (SD) och Kjell-Evert 
Evertsson (SD) anmäler att de ej deltar i beslutet.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 79 

Allmänna utskottets protokoll 2019-03-21 § 45 

Ersättningsbestämmelserna 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Personalenheten 
Andrea Bromhed 
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§ 107 Dnr 2019-000291 - 035 

Redovisning av besvarade och obesvarade med-
borgarförslag 

Kommunfullmäktige beslutar 
att lägga redovisningen till handlingarna samt 

att avskriva medborgarförslaget med dnr 2013-218-035 (Årligen avsätta en 
summa pengar för att utveckla goda idéer från Hudiksvalls kommuns invånare).  

Sammanfattning 
Enligt 5 kap 35 § kommunallagen bör ett medborgarförslag beredas så att 
kommunfullmäktige kan fatta beslut inom ett år från det att medborgarförslaget 
väcktes. Om beredningen inte kan avslutas inom denna tid, ska detta och vad 
som har kommit fram vid beredningen anmälas till fullmäktige inom samma tid. 
Fullmäktige får då avskriva medborgarförslaget från vidare handläggning. 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 34 § skall kommunstyrelsen och 
nämnderna en gång per år, till fullmäktige redovisa de beslut som fattats i dessa 
ärenden samt de medborgarförslag som inte har beretts färdigt.  

Den 9 april 2019 var det totalt 32 medborgarförslag som inte blivit besvarade 
Av dessa är det minst 14 medborgarförslag som inte klarar beslut inom ett år.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 89 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 72 

Redovisning 2019-04-16 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Diariet 
Kommunledningsstaben 
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§ 108 Dnr 2019-000299 - 008 

Redovisning av obesvarade motioner 

Kommunfullmäktige beslutar 
att lägga rapporten till handlingarna. 

Sammanfattning 
Enligt 5 kap 35 § kommunallagen bör en motion beredas så att kommun-
fullmäktige kan fatta beslut inom ett år från det att motionen väcktes. Enligt 
arbetsordningen 31§ för kommunfullmäktige i Hudiksvall ska en uppföljning 
ske varje år i april och oktober av vilka motioner som inte är slutbehandlade.  

Kommunledningsförvaltningen har den 9 april 2019 gjort en sammanställning 
över obesvarade motioner. Totalt är det 27 motioner som inte är slutbehand-
lade.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 93 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 77 

Redovisning 2019-04-11 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Diariet 
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§ 109 Dnr 2018-000209 - 008 

Motion om Hundrastgårdar i de större samhällena 

Kommunfullmäktige beslutar 
att motionen anses besvarad 

Sammanfattning 
Tekniska nämndens yttrande 

Tekniska nämnden besvarade en motion om hundrastgårdar i de större sam-
hällena vid nämndens decembermöte 2018. Efter att svaret har behandlats i 
kommunstyrelsens allmänna utskott i januari 2019 har ärendet återremitterats 
till tekniska nämnden för att få nämndens ställningstagande till motionen. 
Markenheten finns inte längre kvar hos tekniska nämnden, utan tillhör sedan 
årsskiftet kommunledningsförvaltningen, men utifrån återremissen kommer här 
tekniska nämndens ställningstagande. 

Markenheten menade i sitt tidigare svar att om någon kunde ta på sig drift-
kostnader och driva en hundrastgård kan det vara möjligt att tekniska utför en 
inhägnad som överlåts till en driftorganisation och markenheten kan se om det 
finns en lämpad plats att upplåta för ändamålet. 

Tekniska nämndens ställningstagande är att det inte är ett av förvaltningens 
huvuduppdrag att anlägga hundrastgårdar, men att ett utförande kan vara ett 
steg i riktning mot att vara en bra kommun att leva och verka i. Under förut-
sättning att medel finns tillgängliga för anläggande av stängsel till en hundrast-
gård och att markenheten hittar lämplig mark kan tekniska förvaltningen som 
utförare bidra till att en anläggning kommer till stånd. 

Tekniska nämndens förslag till kommunfullmäktige är att motionen anses be-
svarad. 

Yrkanden 
Charliene Kiffer Goude (V) och Lars Sjögren (L) yrkar bifall till motionen. 

Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Propositionsordning 
 Ordförande framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Charliene Kiffer Goude m fl förslag, och finner att kommun-
fullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag    
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 94 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 78 

Tekniska nämnden 2019-03-18 §42 

Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 2109-02-18 

Allmänna utskottet 2019-01-24 §18 

Tekniska nämnden 2018-12-10 §143 

Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 2018-11-12 

Motion 2018-04-23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Gunnel Nordin 
Markenheten 
Tekniska nämnden 
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§ 110 Dnr 2018-000645 - 008 

Motion om Seabins 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla motionen. 

Sammanfattning 
Centerpartiet vill genom sin motion att kommunen tar sin del av ansvaret för 
att försöka stoppa nedskräpningen av haven genom att kommunen köper in 
och installerar en ”Seabin”, som är en slags flytande soptunna som filtrerar 
vatten och därmed rensar bort skräp. Centerpartiet vill också att tekniska för-
valtningen ska se över lämpliga platser för denna utrustning. 

Tekniska nämndens yttrande 

Tekniska nämnden ser positivt på att man vill minska nedskräpningen i haven, 
och detta skulle kunna vara ett sätt att få bort skräp. Förvaltningen är beredd att 
prova denna typ av utrustning och kan se över lämpliga platser för det. 
Tekniska förvaltningen kan sköta drift av en sådan anläggning och kan upp-
handla en sådan enhet om kostnaden hamnar på den nivå som anges i 
motionen.  

Yrkanden 
Anton Stark (C), Andrea Bromhed (MP), Annika Huber (S) och Peter 
Åkerström (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 95 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 79 

Tekniska nämnden 2019-03-18 §43 

Motion 2018-12-18 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Anton Stark 
Tekniska nämnden 
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§ 111 Dnr 2017-000408 - 008 

Motion om att införa en "Vägledare" 

Kommunfullmäktige beslutar 
att avslå motionen 

Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) föreslår i en motion att det ska införas en digital ”väg-
ledare” för kommunens medborgare inom områdena skola och äldreomsorg. I 
motionen lyfts Nacka kommunens ”jämföraren” fram som ett exempel. 

Kommunledningsförvaltningen har begärt yttrande från berörda nämnder. 

Social- och omsorgsnämnden 

Social- och omsorgsnämnden föreslår att avslå motionen gällande att införa en 
digital "vägledare" för kommunens medborgare inom området äldreomsorg.  

Social- och omsorgsnämnden instämmer i vikten av att kommunmedborgarna 
har möjlighet att ta del av information om kvaliteten i våra verksamheter, inte 
minst utifrån ett valfrihetsperspektiv.  

Lärandeförvaltningen 

Lärandeförvaltningen har i princip ingenting emot att visa officiella uppgifter 
för kommunens medborgare. Om kommunfullmäktige beslutar att införa en 
egen digital Vägledare så bör de resultat och uppgifter som visas ha en hög 
kvalitet och vara kritiskt granskade.  

Redan idag har medborgarna möjlighet att ta del av nationella resultat och jäm-
förelser ibland annat i Kolada (Sveriges kommuners och landstings databas) 
Det finns även mycket information på både Skolverkets hemsida (SIRIS) och 
Socialstyrelsens hemsida t.ex. Äldreguiden.  

Att införa ett verktyg som ”jämföraren” innebär anskaffningskostnader och 
licenskostnader. Det är dessutom resurskrävande att införa verktyget, hålla alla 
uppgifter aktuella samt administrera verktyget. 

Kommunledningsförvaltningens förslag 

Kommunledningsförvaltningen anser att motionen är bra för verktyg för med-
borgarna men det kräver extra resurser därför föreslår kommunledningsför-
valtningen att motionen avslås.  
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Yrkanden 
Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till motionen. 

Ordförande framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Caroline Schmidts förslag, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 96 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 80 

Tekniska nämnden 2019-03-18 §43 

Motion 2018-12-18 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Caroline Schmidt 
Social- och omsorgsnämnden 
Lärandenämnden 
Ulrika Wenn 
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§ 112 Dnr 2019-000083 - 008 

Motion om Campus Glada Hudik 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse motionen besvarad. 

Sammanfattning 
Centerpartiet genom Stina Jonsson, Gunilla Persson, Caroline Schmidt, Erika 
Söderström och Linda Östblom föreslår i en motion: 

att Hudiksvalls kommun i samarbete med andra aktörer ska arbeta för att ha 
som mål att etablera ett Campus i Hudiksvall.  

Kommunledningsförvaltningen kan konstatera att det pågår ett aktivt arbete 
inom lärandenämnden, helt i linje med intentionerna i motionen.  

Yttrande från Lärandeförvaltningen 

Lärandeförvaltningen ställer sig positiv till Centerpartiets motion om Campus 
Hudiksvall och till att arbeta för att fortsätta utveckla Campus Hudiksvall. 

Redan i början av 2018 tog förvaltningen fram en skrivelse riktad till Högskolan 
i Gävle gällande behovet av utbildningsplatser på hemmaplan i Hudiksvall, med 
förslag på utveckling av lärcentret Campus Hudiksvall. I skrivelsen redogjordes 
dels för de fördelar som finns med lokala lärcentra, bland annat möjligheten att 
nå målgrupper som annars skulle ha valt bort utbildning på grund av 
geografiskt läge eller familjeförhållanden, dels för de möjligheter som finns att 
förlägga utbildningsplatser gentemot högskolor och universitet till Campus 
Hudiksvall. Samtidigt togs en skrivelse fram om möjligheter till att starta fler 
yrkesutbildningar i Hudiksvall inom skolformen Yrkeshögskola. 

Ett Campus Hudiksvall skulle innebära att ambitioner och förutsättningar för 
livslångt lärande blir synligt och tillgängligt för fler av kommunens invånare. 
Det bereder väg för större samverkan med högskolor och universitet för att 
höja utbildningsnivån och samtidigt behålla kompetens i hela landet, regionen 
och kommunen. Samtidigt får det lokala näringslivet möjlighet att engagera sig 
och vara delaktiga i utformandet och genomförandet av utbildningen för att 
kunna möta sina specifika kompetensbehov och utveckla sina produkter och 
affärsidéer. 

I Hudiksvall finns goda förutsättningar till att bedriva utbildning mot högskolor 
och universitet med Hudiksvall som studieort, via Centrum för utveckling och 
lärande (CUL). Där finns redan den digitala kapaciteten och infrastrukturen 
som krävs för att bedriva undervisning mot högskolor och universitet. För att 
göra detta på ett sätt som gynnar både näringsliv, region och kommun krävs en 
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aktiv samverkan mellan bransch och utbildning för att kunna tillgodose de be-
hov av kompetensförsörjning som finns lokalt, regionalt och nationellt både i 
dagsläget och i framtiden. 

Innan arbetet med Campus Hudiksvall kan fortskrida behövs dock en utredning 
av organisation, ekonomi och lokalisering.  

Yrkanden 
Caroline Schmidt (C), Jan-Erik Jonsson (C) och Lars Österberg (KD) yrkar 
bifall till motionen. 

Gerd Olsson (S), Mikael Löthstam (S), Bo Nilsson (S) yrkar bifall till kommun-
styrelsen förslag. 

Propositionsordning 
 Ordförande framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Caroline Schmidts m fl förslag, och finner att kommunfull-
mäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.      

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2019-05-14 § 97 

Allmänna utskottets protokoll 2019-05-02 § 81 

Tjänsteutlåtande 2019-4-17 

Tjänsteskrivelse 2019-04-15 

Motion 2019-01-30 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Stina Jonsson Gunilla Persson, Caroline Schmidt, Erika Söderström och 
Linda Östblom 
Lärandenämnden 
Ulrika Wenn 
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§ 113 Dnr 2019-000361 - 102 

Nominering av ny ersättare i styrelsen för Hudiksvalls 
näringslivs AB (Forssågruppen AB), efter Fredrik Brink 
(C) som entledigats. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ny ersättare, i styrelsen för Hudiksvalls näringslivs AB (Forssågruppen 
AB), nominera Birgitta Sjölin (C), Gia 42, 824 92 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade, vid sitt sammanträde 29 april 2019 att entlediga 
Fredrik Brink (C) från uppdrag som ersättare i styrelsen för Hudiksvalls 
näringslivs AB (Forssågruppen AB). Kommunfullmäktige har att nominera ny 
ersättare.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2019-04-29 § 87 

Begäran om entledigande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Birgitta Sjölin 
HNA 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 
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§ 114 Dnr 2019-000360 - 102 

Val av ny ersättare i Norrhälsinglands miljö och 
räddningsnämnd, efter Fredrik Brink (C), som ent-
ledigats.  

Kommunfullmäktige beslutar 
att ny ersättare, i Norrhälsinglands miljö och räddningsnämnd, utses vid senare 
tillfälle.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade, vid sitt sammanträde 29 april 2019, att entlediga 
Fredrik Brink (C) från uppdrag som ersättare i Norrhälsinglands miljö och 
räddningsnämnd. Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2019-04-29 § 86 

Begäran om entledigande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Valberedningen 
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§ 115 Dnr 2019-000246 - 102 

Val av ny nämndeman vid Hudiksvalls tingsrätt, efter 
Anders Olsson (V), som har entledigats 

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ny nämndeman vid Hudiksvalls tingsrätt utse Delshad Saleh (V), 
Svarttjärnsvägen 1, 824 40 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Nämndemannen vid Hudiksvalls tingsrätt Anders Olsson (V) har entledigats 
från sitt uppdrag som nämndeman vid tingsrätten. Tingsrätten begär i skrivelse 
2019-03-25 att kommunfullmäktige väljer en ny nämndeman i hans ställe för 
återstoden av mandatperioden det vill säga till och med den 31 december 2019 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2019-04-29 § 82 

Begäran om val av ny nämndeman 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Delshad Saleh 
Hudiksvalls Tingsrätt 
Annika Forslin 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
31(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 116 Dnr 2018-000404 - 102 

Förslag till ersättare i Visit Glada Hudik  

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ny ersättare, i styrelsen för Visit Glada Hudik, nominera Mats Guldbrand 
(C), Dalgatan 1 B, 824 42 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 17 december 2018 nominerades leda-
möter och ersättare till Visit Glada Hudik. En plats blev vakant, därför har 
fullmäktige att komplettera sitt val.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2019-04-29 § 78 

Kommunfullmäktiges protokoll 2019-03-25 § 58 

Kommunfullmäktiges protokoll 2019-02-25 § 27 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Mats Guldbrand 
Visit Glada Hudik 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
32(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 117 Dnr 2018-000387 - 102 

Val av ersättare i Valnämnden  

Kommunfullmäktige  beslutar 
att till ersättare, i valnämnden, utse Lennart Jäderström (S), Laduvägen 21, 824 
40 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 17 december 2018 valdes ledamöter 
och ersättare i Valnämnden. Två platser som ledamöter och två platser som 
ersättare blev vakanta. Fullmäktige valde vid sammanträde 25 februari en leda-
mot till valnämnden. Fullmäktige valde vid sitt sammanträde 29 april 2019  en 
ledamot och en ersättare. Fullmäktige har att komplettera sitt val med en er-
sättare.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2019-04-29 § 77 

Kommunfullmäktiges protokoll 2019-03-25 § 54 

Kommunfullmäktiges protokoll 2019-02-25 § 18 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Lennart Jäderström 
Valnämnden 
Monika Lindblom 
Annika Forslin 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
33(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 118 Dnr 2019-000431 - 102 

Begäran om entledigande från uppdrag som ledamot 
i Kultur- och fritidsnämnden, Fredric Berg (SD) 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Fredric Bergs ansökan om entledigande från uppdrag som ledamot i 
Kultur- och fritidsnämnden, samt 

att ny ledamot utses vid senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Fredric Berg (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.  

Beslutsunderlag 
Begäran om entledigande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Fredric Berg 
Kultur- och fritidsnämnden 
Valberedningen 
Monika Lindblom 
Annika Forslin 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
34(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 119 Dnr 2019-000241 - 009 

Interpellation, Har Hudiksvall beredskap inför en livs-
medelskris? Svar 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerad interpellation från Lars 
Österberg (KD) får ställas, till ansvarigt kommunalråd.  

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) besvarar interpellationen. 

I interpellationsdebatten deltar förutom Mikael Löthstam (S) och Lars 
Österberg (KD), även Jan-Erik Jonsson (C).  

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
35(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 120 Dnr 2019-000340 - 009 

Interpellation om arbetet med arbetslösa unga samt 
utredningen av arbetsmarknadsenheten. Svar 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerad interpellation från 
Charliene Kiffer Goude (V) får ställas.  

Social- och omsorgsnämndens ordförande Henrik Persson (S) besvarar inter-
pellationen. 

I interpellationsdebatten deltar förutom Henrik Persson (S) och Charliene 
Kiffer Goude (V), även Mikael Löthstam (S) och Caroline Schmidt (C)  

 

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
36(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 121 Dnr 2019-000347 - 009 

Interpellation om landsbygdsutveckling. Svar 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerad interpellation från Kent 
Sjöberg (KD) får ställas, till kommunstyrelsens ordförande.  

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) besvarar interpellationen. 

I interpellationsdebatten deltar förutom Mikael Löthstam (S) och Kent Sjöberg 
(KD), även Sven Bergström Trolin (C) och Lisa Holmberg (V)  

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
37(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 122 Dnr 2019-000374 - 009 

Interpellation Lokal handlingsplan för suicidprevention. 
Svar 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerad interpellation från Peter 
Åkerström (KD) får ställas, till social- och omsorgsnämndens ordförande.  

Social- och omsorgsnämndens ordförande Henrik Persson (S) besvarar inter-
pellationen. 

I interpellationsdebatten deltar Henrik Persson (S) och Peter Åkerström (KD).  

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
38(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 123 Dnr 2019-000445 - 009 

Interpellation om Miljötinget 

Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 

att interpellationen besvaras vid ett senare tillfälle 

Sammanfattning 
Föreligger interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande, från Peter 
Åkerström (KD), om Miljötinget.  

Beslutsunderlag 
Interpellationen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Nina Burchardt 
Kommunfullmäktige 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
39(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 124 Dnr 2016-000108 - 030 

Medborgarförslag 

Kommunfullmäktige beslutar 
att medborgarförslag nummer 1 får framställas och överlämnas till kommun-
styrelsen för handläggning och beslut, samt 

att medborgarförslag nummer 2 får framställas och överlämnas till tekniska 
nämnden för handläggning och beslut.  

Sammanfattning 
1. Medborgarförslag om Tingshuset. Dnr 2019-000407-035 

2. Medborgarförslag om blomlådor och parkbänkar i Sörforsa Dnr 2019-
000440-035 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Tekniska nämnden 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
40(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 125 Dnr 2016-000107 - 030 

Meddelanden till kommunfullmäktige 

Sammanfattning 
1, Rapportering - ej verkställda beslut enligt Socialtjänstlagen (SoL) och Lag om 
stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS). Dnr 2019-000398 790 

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
41(41) 

Sammanträdesdatum 
2019-05-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 126 Dnr 2016-000105 - 030 

Delegationsbeslut 

Sammanfattning 
1. Social- och omsorgsnämndens protokoll 2019-04-25 

2. Kultur- och fritidsnämndens protokoll 2019-04-30 

3. Tekniska nämndens protokoll 2019-05-06 

4. Lärandenämndens protokoll 2019-05-10 

 

 

 


